

Minutes

General Assembly of the International Association of Agricultural Museums (AIMA)

Le message en français suit...

Held during the 20th CIMA in India, October 13-18, 2023

Scheduled for Sunday, 15 October 2023, from 12:00 (noon/midday) to 01:00 PM India time (IST)

Claus Kropp AIMA president invited members to the scheduled Zoom Meeting: Topic: AIMA General Assembly CIMA 2023 Date: Oct 15th 2023 ,12:00 PM India (IST) Join Zoom Meeting
<https://us06web.zoom.us/j/84831980620?pwd=FgAuazvk6DQboxsuDOLhTwRtqEeuBj.1>
Meeting-ID: 848 3198 0620; Kenncode: 294190

Claus called the meeting to order at Noon India time at the Zoom address he created. No one else signed on.

53 AIMA members (Quorum needed - 27).

Reid conveyed the vote tally based on the Survey Monkey poll and proxies in India given the program schedule and departure requirements from Shoolini University: Total 6 French; 15 English (total 21 Survey Monkey). 7 proxies from Indian CIMA attendees who had not already voted (Watson, Howell Farm, Sobic, Sarkar, Modwel, Aditya Singh, Archer; NOTE that CIMA attendees Starkey and Reid voted online).

TOTAL 28. The number constituted a quorum.

Voters approved the reports as submitted (available at the AIMA website:
<https://www.agriculturalmuseums.org/general-assembly/>

Agenda with Reports and links to online voting; plus Treasurer's report for 2020, 2021, 2022, Treasurer's commentary, and Audit Committee Report.

Meeting adjourned.

Submitted by AIMA General Secretary,

Debra A. Reid, October 31, 2023

Procès-verbal

Assemblée générale de l'Association internationale des musées agricoles (AIMA)

Tenu lors de la 20e CIMA en Inde, du 13 au 18 octobre 2023

Prévu pour le dimanche 15 octobre 2023, de 12h00 (midi/midi) à 13h00, heure de l'Inde (IST)

Claus Kropp Le président de l'AIMA a invité les membres à la réunion Zoom prévue :
Sujet : Assemblée générale de l'AIMA CIMA 2023 Date : 15 octobre 2023, 12h00 Inde (IST) Rejoignez la réunion Zoom

<https://us06web.zoom.us/j/84831980620?pwd=FgAuazvk6DQboxsuDOLhTwRtqEeuBj.1>
Meeting-ID: 848 3198 0620; Kenncode: 294190

Claus a ouvert la réunion à midi, heure de l'Inde, à l'adresse Zoom qu'il a créée. Personne d'autre ne s'est inscrit.

53 membres de l'AIMA (Quorum requis : 27).

Reid a transmis le décompte des votes basé sur le sondage Survey Monkey et les procurations en Inde, compte tenu du calendrier des programmes et des conditions de départ de l'Université Shoolini : Total 6 Français ; 15 anglais (total 21 Survey Monkey). 7 procurations de participants indiens à la CIMA qui n'avaient pas déjà voté (Watson, Howell Farm, Sosic, Sarkar, Modwel, Aditya Singh, Archer ; NOTEZ que les participants à la CIMA Starkey et Reid ont voté en ligne).

TOTAL 28. Ce nombre constitue le quorum.

Les électeurs ont approuvé les rapports tels que soumis (disponibles sur le site Web de l'AIMA : <https://www.agriculturalmuseums.org/general-assembly/>)

Agenda avec rapports et liens vers le vote en ligne ; plus le rapport du trésorier pour 2020, 2021, 2022, les commentaires du trésorier et le rapport du comité d'audit.

Séance levée.

Soumis par le Secrétaire Général de l'AIMA,

Debra A. Reid, 31 octobre 2023